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Invitation to Bid (ITB) 
[bookmark: _Hlk30685267][bookmark: _Hlk46229732]LB-BT-00663 SUPPLY OF Infection Prevention and Control (IPC)/Hygiene/Municipality kits[image: ][image: ][image: ][image: ]

Action Against Hunger (ACF) is a non-governmental, non-political, non-denominational and non-profit organization, established in France in 1979. AAH’s vocation is to save lives by combating hunger, diseases, and other crises threatening the lives of helpless men, women and children. ACF opened a mission in Lebanon in August 2006.
1. Description. ACF Lebanon is inviting competent and interested suppliers to submit their bids, to sign a framework agreement (FWA) and to provide the following products: 

	FWA/Infection Prevention and Control (IPC)/Hygiene/Municipality kits
 (hygiene materials, medical gloves and masks, etc)



Please find detail specifications in RFQ which can be requested by e-mail tender@lb.acfspain.org 
2. Deadline for submission. All bids must be submitted before 24/09/2020 at 16:00 in a sealed envelope or by email tender@lb.acfspain.org Late bids will be automatically rejected.
3. Clarification of bid. Any request for clarification must be received by ACF by email 
tender@lb.acfspain.org at least 1 days before the deadline for submission of bids. 
4. Sections of bid. Bidders are required to complete, sign and submit the following documents for their bid:
1. RFQ (signature, stamp and the date on each page).
2. Annex (signature, stamp and the date on each page).
3. Quotation filled by hand (signature, stamp and the date on each page).
4. Copy of valid registration certificate and VAT (if applicable).
5. Experience Certificate / Work Order, Contract or Purchase order for similar work.
5. Award Criteria. The contract (FWA) will be awarded to the technically and administratively compliant offer(s) that is offering the best quality/price ratio, taking into account the quality of the products offered, the price of the offer and the modality of payment. 
Note. No samples will be required to submit together with the bid. Only shortlisted bidders will be requested to provide samples of each item for inspection by 28/09/2020. 
6. General. 
- Submission of a bid shall be deemed as an acknowledgement by the bidder that all obligations stipulated by this ITB and RFQ will be met and, unless specified otherwise, the Bidder has read, understood and agreed to all the instructions in this ITB and RFQ.  
-  ACF is under no obligation to award a contract to any bidder as a result of this ITB/ RFQ.                                                                                                                                                                                      
7. Cost. The bidder shall bear all costs related to the preparation and/or submission of the bid, regardless of whether its bid was selected or not.  ACF shall in no case be responsible or liable for those costs, regardless of the conduct or outcome of the selection process.

Technical specifications and Bidding Documents can be obtained by interested parties from:

Mr. Manhal Aridi; Logistics Manager 
[bookmark: _Hlk51155325]Tel.: +961 76 75 00 41 
Email: maridi@lb.acfspain.org 
cc: tender@lb.acfspain.org 
or at the below address:
Action Against Hunger.  Achrafieh - Sassine Area, Elias Baaklini Street - Bldg Kalea – 10th floor, Beirut, between 8 am-4.30 pm (Lebanon time). Action Against Hunger does not bind itself to award the tender to the lowest tender or any bid and reserves the right to accept the whole or part of the tender.

The deadline for submission of the tenders is: Thursday 24th of September 2020 at 16:00 (Lebanon time)
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	منظمة العمل ضد الجوع   
بعثة لبنان 
	


دعوة طلب التسعير (ITB) 
LB-BT-00663  مجموعة الوقاية من العدوى ومكافحتها ومحتوى مستلزمات النظافة والبلدية/اتفاق اطاري 

[bookmark: _Hlk51155462]تتصدى منظمة العمل لمكافحة الجوع لأسباب وآثار الجوع والأمراض التي تهدد حياة الأطفال والنساء والرجال الضعفاء. تأسست منظمة العمل ضد الجوع في فرنسا عام 1979 ، وهي منظمة غير حكومية وغير سياسية وغير دينية وغير ربحية. منظمة العمل ضد الجوع - تنوي بعثة لبنان منح عقد لما يلي في سياق البرامج الإنسانية. افتتحت منظمة ACF بعثة في لبنان في أغسطس 2006.

 منظمة العمل لمكافحة الجوع تدعو الموردين الأكفاء والمهتمين لتقديم عطاءاتهم وتوقيع اتفاقية اطارية  لتقديم المنتجات التالية::1- الوصف

	مجموعة الوقاية من العدوى ومكافحتها ومحتوى مستلزمات النظافة والبلدية - اتفاق إطاري لمدة معينة FWA



 
يرجى العثور على المواصفات التفصيلية في RFQ والتي يمكن طلبها عن طريق البريد الإلكتروني tender@lb.acfspain.org
2. الموعد النهائي للتقديم. يجب تقديم جميع العطاءات قبل 24/09/2020 (24 سبتمبر 2020) الساعة 16:00 في ظرف مغلق أو عبر البريد الإلكتروني tender@lb.acfspain.org  سيتم رفض العطاءات المتأخرة تلقائيًا.

3. توضيح العطاء. يجب استلام أي طلب للتوضيح بواسطة ACF عبر البريد الإلكتروني
tender@lb.acfspain.org قبل يوم واحد على الأقل من الموعد النهائي لتقديم العطاءات.
4. أقسام العطاء. يتعين على مقدمي العطاءات إكمال وتوقيع وتقديم المستندات التالية (العطاء):
1. RFQ (التوقيع والختم والتاريخ على كل صفحة).
2. الملحق (التوقيع والختم والتاريخ على كل صفحة).
3. تعبئة الاقتباس باليد (التوقيع والختم والتاريخ على كل صفحة).
4. نسخة من شهادة التسجيل وضريبة القيمة المضافة سارية المفعول (إن وجدت).
5. شهادة خبرة / أمر عمل أو عقد أو أمر شراء لعمل مماثل.
5. معايير الجائزة. سيتم منح العقد للعرض (العروض) المتوافق تقنيًا وإداريًا والذي يقدم أفضل نسبة جودة / سعر وطريقة الدفع ، مع مراعاة جودة المنتجات المعروضة وسعر العرض.
ملحوظة. لن تكون هناك حاجة لتقديم عينات مع العطاء. سيُطلب من مقدمي العروض المختارين فقط تقديم عينات من كل عنصر للمعاينة. سيطلب تقديم عينات من كل صنف للفحص بحلول 28/09/2020.
6. عام.
- يعتبر تقديم العطاء بمثابة إقرار من مقدم العطاء بأنه سيتم الوفاء بجميع الالتزامات المنصوص عليها في إرشادات تقديم العطاءات وطلبات عرض الأسعار هذه ، وما لم ينص على خلاف ذلك ، فقد قرأ مقدم العطاء وفهم جميع التعليمات الواردة في إرشادات تقديم العطاءات وطلب عرض الأسعار هذا ووافق عليها.
- ACF ليست ملزمة بمنح عقد لأي مقدم عطاء نتيجة ITB / RFQ هذا.
7. التكلفة. يتحمل العارض جميع التكاليف المتعلقة بإعداد و / أو تقديم العطاء ، بغض النظر عما إذا كان قد تم اختيار العطاء أم لا. لن تكون ACF بأي حال من الأحوال مسؤولة أو مسؤولة عن تلك التكاليف ، بغض النظر عن السلوك أو نتيجة عملية الاختيار.
يمكن الحصول على المواصفات الفنية ووثائق العطاء من قبل الأطراف المهتمة من:
السيد منهل العريضي - مدير الخدمات اللوجستية
هاتف: +961 76 75 00 41
بريد إلكتروني:  maridi@lb.acfspain.org 
نسخة إلى: tender@lb.acfspain.org 
أو على العنوان التالي:
العمل ضد الجوع. الأشرفية - منطقة ساسين ، شارع الياس بعقليني - بناية القليعة - الطابق العاشر ، بيروت ، بين الساعة 8 صباحًا - 4.30 مساءً (بتوقيت لبنان). لا تلزم منظمة العمل ضد الجوع نفسها بإرساء العطاء على أدنى عطاء أو أي عطاء وتحتفظ بالحق في قبول العطاء بالكامل أو جزء منه.

[bookmark: _GoBack]آخر موعد لتقديم العطاءات: الخميس 24 أيلول 2020 الساعة  4:00  بعد الظهر (بتوقيت لبنان).
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